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Moi!

Tässä olisi Järvikunnan koulun henkilöstön lausunto mahdolliseen koulun lakkau�amiseen:

Koulumatkat pitenevät 
Oppilaiden aamut pitenevät, samoin ko�in paluu pitenee, joten päivät pitenevät merki�äväs� 
Lisäkustannuksia kyydeistä ja isot haasteet aikataulullises�. Oppilaita tulee laajalta alueelta (oppilaita 
asuu järven ympärillä ja pitkien pikkuteiden päissä) ja enemmän kuin mitä yhteen bussiin mahtuu 
Missä oppilaat odo�avat, jos heitä tuodaan esimerkiksi yhteen pisteeseen, mistä lähtee yhteiskuljetus. 
Tähän as� oppilaat ovat päässeet huonolla säällä (sateella, kovalla pakkasella) sisälle odo�amaan. Isot 
bussit eivät voi hakea lapsia eri pisteistä, eikä lapsia voi seiso�aa tun�a ulkona odo�amassa, e�ä kaikki 
on hae�u, ennen kuin bussi tulee. 

 
Luokkien koot: meillä on monessa luokassa 10-15 oppilasta yhtä luokka-aste�a koh�, eikä niitä voi 
suoraan yhdistää Tönnössä olevaan luokkaan. Tuleeko rinnakkaisluokat? Miten Tönnön �lat rii�ävät? Jos 
rinnakkaisluokkia ei voida tehdä, täytetäänkö Tönnön luokat täyteen ja loput menee muihin kouluihin? 
Tämä myös lapsille ikävää, jos luokat hajotetaan tai e�ä luokat ovat tosi isoja. 

 
Kylätoiminta lakkaa kokonaan. Kun ei ole enää koulua eikä harrastuspaikkaa omalla kylällä, kylä 
näive�yy. Kuka muu�aa enää tänne? 

 
Hennaan koulun rakentaminen näy�äytyy Järvikuntalaisille todella huonona ideana ja toivotaan, e�ei 
sinne suunnitella enää koulua rakenne�avan 

 
Pienessä koulussa opiskeleminen on lapsilähtöistä. Lasten tasa-arvo ja etu ei toteudu, jos oma kyläkoulu 
lakkautetaan 
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